
 

 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI Saziv  

Prolećno zasedanje  

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija  

Sednica br. 38      

Priština, od 29 mart 2019, u 10:00 časova 

Zgrada Skupštine, Sala N-302 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

Prisutni: Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku, Avdullah Hoti, Albert Kinolli, Emilija Rexhepi, Etem 

Arifi, Valon Ramadani i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Andin Hoti, Verica Čeranić i Faton Topalli. 

 

Pomočno osoblje: Mehmet Simnica, Antigona Ibraj,  Ajet Avdullahu i Aurel Haxhiu. 

 

Pozvan : Sekretar Skupštine, Ismet Krasniqi. 

 

Drugi učesnici: Kujtesa Bajrami- Fana -RTV 21, Faruk Rrahmani, Arvita Zyferi , Violeta Smajlaj – 

KPR, i Shpend Gashi - KDI.  

 

Sednici predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika iz održane sednice od  22.02.2019; 

3. Razmatranje Izveštaja revizije o godišnjim finansijskom pregledu Skupštine 

Republike Kosova, za kraj godine 31 decembar 2017. I izveštaj o troškovima 

Skupštine Kosova za 2018,god., Pozvan generalni sekretar, g. Ismet Krasniqi;  

4. Nadgledanje primene Zakona br.06/L021 o Unutrašnjoj kontroli javnih finansija; 

5. Ostalo. 

 

 Predsednik, nakon što je ustanovio da su ispunjeni uslovi za početak sednice, otvorio je sednicu 

prema dnevnom redu.  

 

 

 



1.Usvajanje dnevnog reda. 

 

     Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2.Usvajanje zapisnika iz održane sednice od 22.02.2019 

 

    Zapisnik održane sednice od  22.02.2019, usvojen je bez primedbi.  

 

 

3.Razmatranje Izveštaja revizije o godišnjim finansijskom pregledu Skupštine Republike 

Kosova, za kraj godine 31 decembar 2017. I izveštaj o troškovima Skupštine Kosova za 

2018,god., Pozvan generalni sekretar, g. Ismet Krasniqi;  

 

 

Predsednik-  predstavio je izveštaj revizije za 2017 god.  za Skupštinu Kosova. On je rekao da to 

podrazumeva da finansijski pregled za 2017god. predstavljaju istinit i pošten prikaz u svim 

materijalnim aspektima. U odnosu na prethodnu godinu došlo je do poboljšanja u upravljanju 

imovinom. TakoĎe, tokom 2017 god., nivo ostvarenog finalnog budžeta od onoga što je planirano je 

oko 91%. Predsednik je istakao da od 11 budžetiranih projekata, primećuje da se za devet od njih nije 

potrošen uopšte budžet, a za dva druga projekta, ostvarena je slaba realizacija, jer ni njihova sredstva 

nisu u potpunosti potrošena. TakoĎe on je spomenuo i subvencije za NVO-e  

 “ Savez invalida i ratnih žrtava” u iznosu od 2,000 evra i “Klub Alpina” u iznosu od 5,000 evra, koji 

je vršen u cilju njihovog podržavanja, a i nakon završetka projekata, subvencionisana NVO-e nisu 

podnele finalni izveštaj potrošenih sredstava do aprila 2018 god. i ako su ovi projekti završeni u martu 

2017 i juli 2017. Predsednik je spomenuo i nedostatke u definiranju kriterija i proceni ponuda, slučaj u 

tenderskom dosijeu za projekat “Sistem upravljanja objektom”, kod kriterijuma o tehničkim  i 

stručnim kapacitetima, Ugovorni autoritet je zatražio da jedan od inženjera bude snabdevan sa  

sertifikatom iz jedne obuke. Ekonomski operater, uprkos činjenici da je dostavio ovaj sertifikat, 

komisija za ocenjivanje je izjavila da je neodgovorna na osnovu toga što nije bila odgovarajuća 

potvrda. Nakon toga je ovaj tender poništen i ponovo raspisan. U procesu ponovnog dostavljanja 

tendera, išlo se  konkursom za projektiranje, gde osim ostalih kriterijuma ponovo je postavljen 

kriterijum za sertifikat iz jedne od obuka i EO, i isti sa istim sertifikatom, drugi put je proglašen 

pobednik i potpisao je ugovor u iznosu od 25.800 evra. Spomenut je i izveštaj revizije za GFP-a 

Skupštine za 2016,god. gde su proizašle dve preporuke. Skupština je pripremila na vreme jedan 

akcioni plan, gde je predstavila detaljne mere i aktivnosti kako bi sprovele date preporuke. Od dva 

datih preporuka, jedna se implementirala, dok je u procesu implementacije preporuka za migraciju 

imovine kupljene prije 2011.god., sistem e-bogatstva je bio u procesu implementacije. TakoĎe, u 

izveštaju su date tri preporuke. Skupština se složila sa sadržajem izveštaja i obećala da će sprovesti sve 

preporuke.  

 

Sekretar- rekao je da su projekti zastali u 2017 god. zbog strogih i produženih procedura  zbog    

Zakona o javnoj nabavci, koji se mora poštovati, zbog toga i ima zakašnjenja. On je rekao da se svaki 

trošak Skupštine, donosi na osnovu odluka, niko ne deluje bez stroge interne kontrole dok ne saznaju  

da su sredstva stigla na predviĎanom mestu. Sekretar  je rekao da subvencije idu do destinacije i da 

nema problema iako postoje zakašnjenja.  

Sve dok postoji ekonomski kodeks za implementaciju ove pozicije, Predsedništvo Skupštine je donelo 

propise za subvencije i transfere u svim aspektima, zaključeno sa propisima o budžetu i izvršenju 

budžeta. On je priznao da je izveštaj stigao ali sa zakašnjenjem, i da je zaključena predviĎena 

investicija.  



 

 

Ali Lajçi - Zahtev za održavanje ove sednice je veoma dobar, jer imamo izveštaj zbog poreĎenja koji 

se može napraviti u troškovima nakon budžetskih pregleda, a postoje i neki kapitalni troškovi koji su 

nažalost dati na kraju mandata. Kapitalni troškovi, subvencije se odlažu zbog procedura predviĎanih 

Zakonom o javnim nabavkama. 

 

Predsednik - Pošto nema zainteresovanih za raspravu na ovu temu, nastavljamo sa diskusijom o 

Izveštaju o troškovima Skupštine za 2018.god. Nizak nivo troškova je kod kapitalnih investicija, od  

1,486,000 evra, koliko je bilo budžetirano na početku, pao je na 195,000 i realizovana su 154,000 ili 

78%. U ime subvencija od ukupnih troškova 128.000 evra za javne subjekte, potrošeno je 91 hiljada 

evra, dok je za subjekte koji nisu javni, 36 hiljada evra, gde je smatrao da je ta informacija nedostatna 

jer ne pokazuje korisnike. TakoĎe, troškovi u nivou plata i dnevnica za mesec oktobar, novembar, 

decembar i postoji razlika, za oktobar su deljena 68.435 evra, za novembar oko 68.000, ali u decembru 

ide 110.000.evra. Za tri meseca za plate i dnevnice, troškove putovanja van zemlje, službena 

putovanja, troškovi za telefon koji su 310,000 evra. Razlika od 2017god. kod osoblja za političku 

podršku samo za plate i dnevnice je 347,000 evra, gde se ukupno uključuju i roba i usluge gde je 

420,000 evra. Pregled od 2018.god. istakao je da je nejasan gde je izračunao neke nadoknade. TakoĎe, 

drugi problem i kod vozila koja se uzimaju pod zakupom, ekonomski operater je podneo tužbu u sudu 

za vozila koja u to vreme nisu prihvaćena ili korištena od strane Skupštine. Broj zaposlenih u 

Skupštini nije popunjen sa 361 koji trenutno rade u poreĎenju sa dozvoljenim brojem zaposlenih od 

394. Snabdevanje Laptop opremom za poslanike, gde nema jedinične cene i broja laptopova. 

 

Sekretar, - obavestio je poslanike komisije i prisutne da Predsedništvo Skupštine će dati razjašnjenja 

u trenutku kada će Komisija za budžet i finansije odobriti  Izveštaj o Troškovima Skupštine za 2018, 

god. , tada Komisija za Nadgledanje javnih finansija može to razmotriti. Tako da sekretar je odlučio da 

poštuje Odluku predsedništva Skupštine.  

 

Avdullah Hoti – naglasio je da, stav Sekretara Skupštine, da ne odgovori na postavljena pitanja za 

izveštaj o troškovima Skupštine za 2018.god, je slučaj bez presedana. Ovo ne treba tolerisati!  

  

 

Zaključak  

KNJF odlučio da se Revizorski izveštaj za Godišnje finansijske izveštaje Skupštine Republike Kosovo,  

za godinu koja se završava 31. decembra 2017. ne upućuje na plenarnu sednicu, dok se izveštaj o 

troškovima za 2018.god. treba uputiti Komisiji nakon što je prethodno odobren od Komisije za budžet i 

finansije. 

 

 

4. Nadgledanje primene Zakona br.06/L021 o Unutrašnjoj kontroli javnih finansija; 

 

Predsednik : Mi smo preduzeli neke korake za unutrašnju kontrolu javnih finansija, gde danas 

trebamo odobriti plan rada koji smo pripremili za praćenje, odlučili smo da ne isključimo poslanike iz 

radne grupe, već da učestvuje cela komisija. Pripremljena je agenda od strane uprave gde će se posetiti 



Ministarstvo finansija, Ministarstvo javne uprave, Ministarstvo infrastrukture, Ministarstvo 

unutrašnjih poslova, Centralna izborna komisija, opština Priština, opština Kosovo Polje, opština 

Lipljan, opština Podujevo i opština Suva Reka. 

  

Emilija Rexhepi – predložila je da se u listi uključi i opština Prizrena jer ima problema sa revizorom.   

 

Zaključak  

KNJF, odlučio je da se odobri plan rada za praćenje Zakona o unutrašnjoj kontroli javnih finansija 

prema planu koji je pripremila uprava komisije i spisku institucija da se doda i Opština Prizrena. 

 

 

 

 

 

Sednica je završena u 11:30. časova 

 

                                                                      Predsednik komisije,                                

Pripremili:                                 ___________________ 

Pomoćno osoblje komisije   

                                                 Driton Selmanaj   

 


